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z posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
w dniu 20 marca 2025 r. 

Posiedzenie odbyło się w dniu 20.03.2025 r. o godz. 16:00 w Urzędzie Miasta Żagań 

W posiedzeniu udział brali: 
Mariusz Linkiewicz - Przewodniczący Komisji 
Piotr Węglik - Zastępca Przewodniczącego 
Krzysztof Omieljańczyk - członek Komisji 
Krzysztof Sieńko - członek Komisji 
Krzysztof Świerzko - członek Komisji 

Goście: 
- nadkomisarz Damian Szafraniec I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Żaganiu 
- mł. bryg. Daniel Pelc - Komendant Powiatowy PSP w Żaganiu 
- Roman Kuczak - Komendant Straży Miejskiej w Żaganiu 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
Mariusz Linkiewicz. Następnie przywitał wszystkie osoby uczestniczące w spotkaniu oraz 
poinformował o zdjęciu z porządku obrad punktu drugiego dotyczącego planu działań na rzecz 
ochrony zdrowia psychicznego mieszkańców. 

Porządek obrad: 
1. Stan bezpieczeństwa w mieście Żagań. 
2. Rozpatrywanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miasta Żagań. 
3. Sprawy bieżące, wnioski. 

Ad 1. Stan bezpieczeństwa w mieście Żagań. 
Radny Krzysztof Świerzko zapytał, jak od strony prawnej wygląda temat wypalania 

traw i palenia śmieci. 
Radny Piotr Węglik zadał pytanie dotyczące pożaru w sklepie ogrodniczym przy ul. 

Konopnickiej. 
Odnośnie wypalania traw i palenia śmieci mł. bryg. Daniel Pelc - Komendant 

Powiatowy PSP w Żaganiu - stwierdził, że jest to surowo zabronione i podlega karom. 
Poinformował, że w przypadku pożaru zwyczajowo nie jest podawana jego przyczyna. 
Ustalana jest ona w toku postępowania prowadzonego przez KPP w Żaganiu. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Żaganiu - nadkomisarz Damian 
Szafraniec - dodał, że są prowadzone czynności przygotowawcze do ustalenia przyczyny tego 
pożaru. Na tę chwilę nie można podać więcej informacji. 

Komendant Straży Miejskiej - Roman Kuczak - zasygnalizował, że dużym problemem 
w ostatnim czasie jest spalanie różnych przedmiotów na ogrodach działkowych. Poinformował 
o podjętych interwencjach w związku z tymi zdarzeniami. 
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Radny Piotr Węglik zapytał, czy w Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Żaganiu 
jest pełna obsada etatowa. W odpowiedzi mł. bryg. Daniel Pelc - Komendant Powiatowy PSP 
w Żaganiu - poinformował, że na chwilę obecną występują braki kadrowe, ale trwa nabór na 
brakujące stanowiska. 

Przewodniczący Komisji - Mariusz Linkiewicz - zwrócił się do Zastępcy Komendanta 
Powiatowego Policji w Żaganiu - nadkomisarza Damiana Szafrańca w związku z przesłanym 
do KPP w Żaganiu pisma dotyczącego bezpieczeństwa lokatorów budynków przy ul. 
Konopnickiej, Sportowej i Osiedla na Górce. Pismo dotyczyło interwencji w sprawie 
nagminnego łamania przepisów, przekraczania prędkości i jazdy pod prąd na wskazanych 
ulicach. W odpowiedzi nadkomisarz Damian Szafraniec poinformował, że pismo zostało 
przekazane do Wydziału Ruchu Drogowego i zostaną podjęte działania prewencyjne oraz 
zapobiegawcze. 

Radny Piotr Węglik zapytał, na jakim etapie są prace związane z rozbudową 
monitoringu miejskiego. W odpowiedzi Komendant Straży Miejskiej - Roman Kuczak - 
wyjaśnił, że zadanie dotyczące rozbudowy monitoringu zostało przekazane do Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego w Urzędzie Miasta Żagań. Poinformował jedynie, że prace są 
opóźnione. 

Przewodniczący Komisji - Mariusz Linkiewicz - zapytał Komendanta Straży Miejskiej 
Romana Kuczaka o to, jakie są priorytetowe potrzeby Straży Miejskiej na obecną chwilę. 
Komendant Straży Miejskiej Roman Kuczak stwierdził, że najpilniejszą potrzebą jest wymiana 
samochodu służbowego. Dodał, że w tym temacie podjęte są już pewne działania. 
Poinformował również, że obecnie Straż Miejska w Żaganiu zmaga się z problemem braków 
kadrowych. Konieczne jest podjęcie działań rekrutacyjnych. 

Radna Marta Nadrzycka - Soczek zapytała, czy informacje pojawiające się w 
przestrzeni internetowej dotyczące porywania dzieci są prawdziwe oraz poruszyła temat 
występowania narkotyków wśród nieletnich. Zadała pytanie, co mogą zrobić rodzice jeżeli 
mają podejrzenia co do swoich dzieci odnośnie zażywania substancji odurzających oraz 
sprzedaży narkotyków. 

Odnośnie tematu porywania dzieci nadkomisarz Damian Szafraniec poinformował, że 
są to nieprawdziwe informacje. W przypadku narkotyków zastępca komendanta podkreślił, że 
problem istnieje, młodzież sięga po używki, że w takiej sytuacji bardzo ważna jest profilaktyka 
w szkołach. Rodzice mający obawy w stosunku co do swoich dzieci powinni robić testy na 
obecność niedozwolonych substancji. Rodzice powinni reagować, zgłaszać potrzebę pomocy 
dla swoich dzieci do odpowiednich ośrodków, pedagogów szkolnych i odpowiednich instytucji. 

Ad 3. Rozpatrywanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miasta Żagań. 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2025 
-2038. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie (za - 5, wstrzymał się - 1 ) 
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c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żaga11skiego. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie (za - 5, wstrzymał się - 1 ) 

d) zmieniająca Uchwałę Nr IX/86/2024 Rady Miasta Żaga11 z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagai'l o statusie miejskim na 2025 rok. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie (za - 5, wstrzymał się - 1 ) 

e) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta. 
Projekt uchwały został przyjęty do wiadomości. 

fl w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

h} w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Żaga11 o statusie miejskim w 2025 roku. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

i} w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na 
przedsięwzięcia służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych na terenie Gminy Żaga11 
o statusie miejskim oraz sposobu jej rozliczania i kontroli. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

j_) w sprawie zmiany Uchwały m X/114/2025 Rady Miasta Żaga11 z dnia 28 stycznia 2025 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Żaga11 o statusie miejskim porozumienia 
międzygmi1mego obejmującego gminy: Gminę Żary o statusie miejskim, Gminę Żaga11 o 
statusie miejskim, Gminę Żary, Gminę Żaga11, Gminę Iłowa, Gminę Wymiarki i Gminę 
Gozdnica. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

Ad. 5 Wolne wnioski i informacje. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16: 45 

Przygotowała: ~.,a·.,,•·"' K 
~~\_ 
Beata Dumźn 

Przewodniczący KZiBP 
Mariusz Linkiewicz 
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